
 Precs i Preguntes Jul’25 

 Precs 

 1_Cartell d’entrada d’Arenys (carretera venint de Canet): 
 El cartell actual es troba en un estat molt degradat  i és poc visible. La imatge d’entrada al poble és important, per 

 això demanem la seva renovació i adequació. 

 2_Activació de l’enllumenat públic a la zona baixa del poble: 
 Hem detectat que l’encesa dels fanals en aquesta  zona va amb retard respecte als fanals de la riera, encenent-se 
 sovint cap a les 21:30h o més tard. Sol·licitem que es revisi el sistema d’activació o els sensors per garantir una 
 il·luminació adequada i simultània. 

 3_Tall de la riera durant actes massius: 
 El dimarts 8 de juliol, durant el Cant de l’Himne  a Sant Zenon, la traca i l’actuació de Miquel del Roig, la riera i la 
 placeta estaven completament plenes. De cara a 2026, demanem que s’organitzi un tall de circulació més llarg fins 
 ben entrada la nit, per motius de comoditat i, sobretot, de seguretat. 

 4_Sorolls nocturns i salut acústica: 
 Durant els mesos d’estiu, molts veïns dormim amb  les finestres obertes o estem més pel carrer. Per això, 
 demanem que s’intensifiquin els controls sobre el soroll provocat pels tubs d’escapament de motos i cotxes, tant 
 per garantir el descans com per motius de salut acústica. 

 Preguntes 

 1_Pista de Cassà 
 Hem visitat aquest espai i ens ha sorprès l’estat  evident de deixadesa. Ens poden dir si tenen previst dur-hi a 

 terme alguna actuació per a la seva millora o manteniment? 

 2_Servei de taxi a demanda 
 Ens poden explicar en quin estat es troba aquest  servei i com funciona exactament, per tal que tots els veïns en 

 puguem fer ús amb claredat i facilitat? 

 3_Franges de protecció d’incendis 
 Temps enrere es va aprovar el mapa de franges de  protecció per prevenir els incendis i protegir el municipi i els 

 habitatges. Ens poden informar de com evoluciona aquest projecte? Quin percentatge de franges s’ha executat 
 fins al moment? 

 4_Avaries elèctriques recurrents 
 Darrerament s’han produït diverses avaries que han  deixat molts veïns sense subministrament elèctric. Poden 

 explicar quines són les causes d’aquests talls i quines mesures s’estan prenent per evitar nous episodis? 

 5_Pressupostos participatius 
 A un dia del tancament del procés, ens agradaria conèixer quina valoració en fan fins ara. Quin ha estat el grau de 
 participació? Hi ha hagut implicació ciutadana? 

 6_Beques menjador per a joves de l’institut 
 S’ha pogut trobar alguna solució perquè els adolescents amb beques menjador puguin dinar durant el curs de 

 manera garantida? 

 7_Nou conveni de les escoles bressol 
 Estava previst que aquest nou conveni es presentés  en aquest ple —de fet, fa mesos que s’anuncia—, però 

 finalment no hi ha entrat. Ens poden dir quina és la situació actual i quan està previst que es porti a aprovació? 


